
 

 

KÖRFEZ BELEDİYE MECLİSİNİN LİMANLARIN GENİŞLEMESİ KARARI SONRASI 
ANKARA’DAN KONUKLAR GELDİ. 

 

Yerel yönetimlerden sorumlu Başbakanlık Baş Danışmanı Erol Kaya, Körfez Belediye Başkanı 
Yunus Pehlivan ve Derince Belediye Başkanı Dr. Aziz Alemdar ile iki ilçeyi masaya yatırdı. Son 
Körfez Belediye Meclisi’nde AKP’li üyelerin oylarıyla alınan Evyap Limanı’nın genişlemesine 
onay kararının da konuşulduğu tahmin ediliyor. Bazı kişilerin iddialarına göre Ankara’dan 
Limanlar konusunda olumlu beyanların Körfez ve Derince Belediye başkanlarına iletildiği 
söyleniyor. 

 

Yerel yönetimlerden sorumlu Başbakanlık Baş Danışmanı Erol Kaya, Türkiye Belediyeler Birliği 
Genel Sekreter Yardımcısı Mehmet Keleş, Başbakanlık Danışmanı Enes Karaman, Ak Parti İl 
Başkanı Zeki Aygün ile birlikte Körfez Belediye Başkanı Yunus Pehlivan’ı makamında ziyaret 
etti. Yaklaşık 2.5 sat süren toplantıya Derince Belediye Başkanı Dr. Aziz Alemdar da katıldı. 
Ziyaret sırasında bir açıklama yapan Başbakanlık Baş Danışmanı Erol Kaya; “Başbakanımız 
Recep Tayip Erdoğan yerel yöneticilikte kendisini ispatlamış bir lider. Belediye başkanlarının 
yaşadıkları problemleri en iyi bilen kişi. Yerel yönetimlere büyük önem vermektedir. Türkiye 
deki Belediyelerimizi idari mali ve hukuki problemlerini bizzat mahallinde başkan ve 
yardımcılarını dinleyerek tespit etmeye çalışıyoruz. Amacımız şehirlerimizin öncelikleri ve 
problemleri ile ilgili talepleri nelerdir, bunlarla ilgili neler yapılabiliri tespit etmektir. Ülke 
çapında yaptığımız bu toplantılarda elde edilen sonuçlar, alınacak önlemler ve yapılması 
gerekenlerle ilgili ışık tutacaktır dedi. 

 

Ziyaretten duyduğu memnuniyeti dile getiren Körfez Belediye Başkanı Yunus Pehlivan da, 
“Sayın Erol Kaya 3 dönem, sayın Mehmet Keleş’te bir dönem belediye başkanlığı yapmış, 
icraatlarıyla örnek olmuş başarılı birer yerel yöneticidir. Tecrübelerinden azami şekilde 
istifade edeceğiz. Belediye başkanlığında 6. yılım. Bugüne kadar gerek Başbakanlık gerek 



Belediyeler Birliği gerekse Yerel Yönetimlerle rutin ziyaretler dışında detaylı bir çalışma, 
toplantı yapılmamıştı. Bu açıdan ziyareti ve bu toplantıyı çok önemsiyorum” diye konuştu. 
Toplantıda Körfez ve Derince’de gerçekleştirilen yatırımlar, hedeflenen projeler, yaşanan 
sorunlar masaya yatırıldı. 

Kaynak:  

http://www.belirtiyorum.com/v2/index.php?option=com_content&view=article&id=3851:k
oerfez-beledye-meclsnn-lmanlarin-genlemes-karari-sonrasi-ankaradan-konuklar-
geld&catid=4:guncel&Itemid=6 

 


